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§ 1  

Fastställande av dagordning 

Förslaget till dagordning godkändes.  
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§ 2 

Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 3 

Nämndärenden 

Nyårsfirande 2018/2019 på Skeppsbron och Skeppsholmen  

Norrmalms- och Södermalms stadsdelsnämnder samverkar med 

flera myndigheter kring nyårsfirandet samt delfinansierar 

firandet. I år prioriteras medverkan med fältassistenter istället 

för krispersonal. Ärendet läggs till handlingarna.  

 

Ekonomisk månadsuppföljning per november med prognos  

för år 2018  

Linus Olsson ger muntlig information. I sin helhet 

prognostiserar förvaltningen en budget i balans. 

Äldreomsorgens utförarenheter (hemtjänst och vård- och 

omsorgsboende) har ett underskott. I syfte att tydliggöra 

informationen om ekonomisk uppföljning önskar ledamöterna 

en översikt över vilka enheter som ingår i äldre- och 

socialtjänstavdelningen. Detta ska presenteras på första 

sammanträdet 2019.  

 

Rapport om möjligheten att införa en vikariepool i 

äldreomsorgen  

Utredningen om vikariepool för äldreomsorgen inom 

Norrmalms stadsdelsnämnd bedömer att det inte är ekonomiskt 

försvarbart att bygga upp en egen vikariepool.  

Ärendet läggs till handlingarna.  

 

§ 4 

Övriga frågor        

Rapport från Öppet Hus- ordförande och vice ordförande ger 

information om deras deltagande på förvaltningens ”Seniordag” 

som riktade sig till äldre som under 2018 har fyllt 80 år. 

Ordförande och vice ordförande representerade pensionärsrådet. 

Andra som deltog var Röda korset, city rehab, polisen, 

bostadsanpassningsenheten, hörselfrämjande, trygghetsjouren 

med flera. Ordförande och vice ordförande är mycket nöjda med 

arrangemanget men hade tre synpunkter; att 

pensionärsorganisationerna bör ges möjligheter att informera 

om sina verksamheter, att kaffe skulle ha serverats till de 

inbjudna gästerna och att planeringen av seniordagen borde ha 
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skett i samarbete med de lokala pensionärsorganisationerna för 

att ta tillvara deras åsikter och kontaktnät.  

 

Provsmakning- vice ordförande och Marie-Louise Andersén har 

deltagit i en provsmakning av hemtjänstens matlådor. Det 

generella intrycket är att smaken och dofterna  på de tre 

matlådorna varierade i kvalité, att det saknades färsk sallad och 

att priset för en matlåda, på 55 kronor, är lite högt.  

 

Vaktmästarservice- ledamöterna efterfrågar att tjänsten utvidgas 

då efterfrågan är stor och hjälp med praktiska sysslor i hemmet 

kan förebygga fall. Ledamöterna önskar att det är tydligt vilka 

uppgifter som de äldre kan få utförda i hemmet, bland annat 

diskuteras hjälp som kräver stege, om det går att få eller ej.  

Rådet påtalar att försäkringsfrågan för vaktmästare som utför 

tjänster i annans hem bör klarläggas .  Sara Alvfeldt informerar 

om att äldrenämnden kommer genomföra en översyn över denna 

tjänst för att öka likställigheten mellan stadsdelsnämnderna.  

 

§ 5 

Information från förvaltningen 

Budget- Sara Alvfeldt gav information om 

Kommunfullmäktiges budget för 2019. Även fortsättningsvis är 

fokus på trivsam måltidsituation, dagliga utomhusvistelser, 

nöjdhet och trygghet. Nytt i årets budget är fokus på demens och 

språklyft för omsorgspersonalen. Möjligheten att införa 

boendegaranti för äldre över 85 år kommer utredas. Arbetet med 

välfärdsteknik ska intensifieras och ungdomsbesöken i 

äldreomsorgen ska öka.  

 

§ 6 

Rådets ordförande avslutar sammanträdet.  

 

Pensionärsrådets egen-tid- besök av biståndshandläggare 

Magdalena Andersson som svarade på frågor om bistånd gällande 

hemtjänst och vård- och omsorgsboende, ramtid etceteta.  

 

 


